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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 13 
 

Dato 10/10- 23 Deltagere Sarah, Peter, Kirsten, Anette og 
Rikke 

Inviterede  Fraværende  

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Møde 
 
 
 
Information fra møde 
med Stina 
(markvandring) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Møde med Kent og DOMI.  
 
 
 
En fin markvandring. Her blev snakket om ligusterhække 
i afdelingen- rigtig mange er syge med svamp, og det er 
kun et spørgsmål om tid før alle hække er angrebet. Det 
skal vi have gjort noget ved i samarbejde med DOMI. 
Bestyrelsen gjorde opmærksom på at DOMI ikke har 
været for gode til at vedligeholde de grønne arealer 
(klippe græs og fjerne ukrudt). 
Nogle beboere vil igen få en skrivelse ang. skrald der skal 
fjernes.  
DOMI tager fat i kommunen ang. dræn på stien i 
Pilevænget og Højvænget.  
DOMI undersøger priser for ny ral eller fliser ved vores 
fællesareal.  
 
 
 
 
 

- DOMI oplyste til et møde, at de vil indgive et 
høringssvar ang. vindmølle på gymnasiet.   

 
- Vi får nogle gange nogle uheldige henvendelser 

fra beboere. Henvendelser hvor der bliver 
snakket grimt og respektløst til os fra 
afdelingsbestyrelsen - det er simpelthen ikke i 
orden. Vi kan godt forstå at man kan være 
frustreret og virkelig træt af at tingene ikke går 
som planlagt! Den følelse sidder vi også selv med. 
Bestyrelsen kæmper IKKE imod resten af 
beboerne - tværtimod kæmper vi for at få styr på 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

DOMI Bolig  ∙  Tornøegade 12  ∙  8300 Odder  ∙  Telefon 70 27 97 97  ∙  www.domibolig.dk 

 
 
 
 
 
 
 
 
Næste 
bestyrelsesmøde – 
Hvor og hvornår? 

tingene, en kamp vi frivilligt bruger rigtig mange 
timer og energi på. Vi i bestyrelsen bor her også, 
så selvfølgelig er vores ønsker de samme som 
jeres.  Vi  har alle frustrationer, især omkring 
dette renoveringsprojekt, og vi mangler alle nogle 
informationer. Vi vil gerne én gang for alle sige at 
vi i bestyrelsen altså ikke sidder og gemmer på 
informationer, og vi vil igen gerne tydeliggøre at 
alle spørgsmål mv. skal rettes direkte ned til Kent 
på kontoret. Vi har flere gange opfordret 
administrationen/ projektledere til at uddele 
information noget oftere.  
 Vi skal alle være her, og vi i bestyrelsen vil heller 
end gerne høre fra jer, og vi vil gerne hjælpe - 
men vi skal respektere hinanden og snakke pænt 
til hinanden. Vi kæmper videre, og forsøger at 
holde fanen højt.  

 
 
 
8/11- 23 Hos Kirsten.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


